

PROTOKOLL

Möte StOF styrelsemöte 2025, nr 635 sedan starten.	
Datum och tid	Plats
2025-04-17, kl. 18:00-20:45 (fika 17.30->)	StOF Kansli
Deltagande	
Närvarande	
- Styrelse: Monica Hatlen, Asbjörn Grövlén, Jonas Holmgren, Johanna Sundström, Anders Stjerndahl, Anette Önerud - Kansli: Cecilia Westström	
Frånvarande	
Lena Buhre (anmält förhinder)	

1. Mötets öppnande

Monica öppnade mötet. Punkten om placeringspolicy flyttades till nästa möte.

2. Val av sekreterare

Cecilia valdes till sekreterare.

3. Föregående protokoll 17 feb och 17 mars

De två föregående protokollen godkändes

4. Beslut tagna sedan föregående möte

Sedan förra mötet har beslut tagits om omorganisation av kansliets ekonomifunktion.

5. Rapporter

- Cecilia gick igenom Kanslirapporten, se bilaga 1. Styrelsens beslöt att ev förändring av avgifter för öppen bana blå 1,5 km 1:4000 får anstå till utvärderingen efter säsongen 2025
- Monica presenterade resultatet från RF Sisu strategi WS den 25 mars. Fokus var att prioritera målen. Anläggningar och andra idrottsmiljöer i Stockholm är största problemet.
- Monica deltog i älgspillningsmöte 31 mars som Anders Winell ledde. Syftet är att skapa en bra relation med jägarna. StOF hanterar betalningarna till klubbarna utifrån underlag från Anders
- Monica rapporterade från seminarium 65+ med Curt Landin från Rehns BK. Projektet imponerade med många aktiviteter som har fungerat bra för att få äldre att delta i orienteringsrelaterad verksamhet. Deltagarna har själva styrt över aktiviteterna.
- Monica rapporterade från 25mannas styrelsemöte den 9 april. Stadgarna kommer att uppdateras på extra årsmöte i maj. Dessutom ska två nya roller införas: arrangörscoacher

(flera roller) plus operativ support (en person); Samordning med StOF:s uthyrning av material är möjligt.

- Monica har haft ett möte med Joacim Ingelsson (markansvarig på SOFT). Han ska starta ett RF-finansierat projekt kring tillstånd och reservat. Markutbildningen är klar men har fortfarande inte kommit ut. Information (även film) till myndigheter om vad orientering är diskuterades. Stockholm, Göteborg och Skåne har störst problem kring mark. Diskussion om hur det fortsatta arbetet ska bedrivas.
 - Monica kallar till separat möte där vi beslutar om prioriterade ämnen att gå vidare med under 2025 utifrån projektet som Skogssportens Gynnare finansierar
- Omorganisation kansliet
 - Arbetet med att effektivisera kansliets arbete pågår

6. Reflektioner och vad vi tar med oss från SOFT:s framtidsmöte 2 april

- Statistikpresentationen ventilerades och lämnade en del frågetecken
- Det kan påverka vårt eget arbete om ledarutveckling som Anders och Anette ska diskutera vidare i slutet av april.
- Gruppdiskussionerna var givande, liksom sammanfattningen från SOFT.
- Cecilia kollar med SOFT om det fortfarande finns utrymme för fler klubbar i de föreslagna piloterna

7. Ordförandeträffen 2 juni

- Ledarskap ska tas upp som en punkt (Anette och Anders)
- Förslag på motioner till SOFT ska evalueras. Motionen ska innehålla en bakgrund, en motivering, ett tydligt förslag med en tidsplan; och en att-sats som är den som ev. beslutas på förbundsområdet. Bruttoförslagen ska testas på Ordförandemötet. Monica, Anette och Cecilia utvecklar de förslag som de tagit fram utifrån en mall som Anette tar fram.
- Lista på bruttoförslag
 - Satsa mer på mark
 - Intressepolitiskt program för mark i synnerhet
 - Mer statistik behövs och dessutom hjälp att tolka
 - Tävländ betalar själva vid anmälan i Eventor med klubbarnas egna filter inlagda
 - Ny röstlängd som bygger på antal medlemmar och inte antal föreningar
 - Se över ranking på distrikts- och nationella tävlingar
 - Se över banlängderna för veteranklasserna med utgångspunkten att tiden ska bli längre. Kopplas till förbättrad styrning av bankontrollanter
 - Se över möjligheterna att införa kortklasser för ungdomar
 - Garantera en grundläggande barn- och ungdomsledarutbildning för varje klubb en gång om året
 - Sänk skatten till SOFT på arrangemang
 - Skapa en bank på lämpliga foton som klubbar och distrikt kan använda
 - SOFT ska hjälpa klubbar att rapportera LOK och utbildningstimmar
 - SOFT ska minska antalet nivå 1 helger, som i stället blir tillgängliga för distrikten
 - SOFT ska ta fram ett lärmaterial för jury samt ban- och tävlingskontrollanter

8. Övriga frågor

Priser stafett-DM: bra om StOF-kansliet kan göra något så det blir enklare för klubbarna, presentkort är bra, bättre än handduk, nivån ska inte vara för hög (man ska springa för äran).

9. Mötesplan 2025 (samt fokusområden)

- Styrelsemöte – 19 maj (fysiskt) (fokus ledarskap och ev. projektkoppling samt placeringspolicy; ordförandeträffen)
- **Ordförandeträff** – 2 juni
- Styrelsemöte – 25 augusti (fysiskt)
- Styrelsemöte – 22 september
- Styrelsemöte – 13 oktober (fysiskt)
- **StOF konventet** – 8 november
- Styrelsemöte – 8 december

10. Avslutning

Mötets avslutades av Monica.

BILAGA 1

StOF kanslirapport mars 2025

Tävlingsverksamhet

- Tävlingsplaneringsmöte 9 april
 - Planen för 2026 i princip klar; klubbarna ska lägga upp i Eventor så snart som möjligt
 - Planen för 2027 i grova drag klar
 - DM-planen för 2028 klar
 - Osäkra datum pga. saknad plan för SM och SL
- Förändrade riktlinjer för tävlingar
 - Inga krav på barnpassning, men i så fall fri start från DH35 (utom DM)
 - Nytt upplägg för tävlingsjury
 - Höjd p-avgift till 40 kr
 - Test av ny öppen bana blå; 1,5 km; 1:5000
 - Inga extra avgifter till SbN, U-serien, StOF-cupen

Utskriftsservice

- Full fart med utskrifter

Mark

- Avlysning för O-Ringen genomfört, diskussioner om hantering av träning och tävling pågår.
- Möte inbokat med Vallentuna kommun 14 april, fem personer deltar från StOF och relevanta klubbar

Motion

- HittaUt är på gång för Söder/Kungsholmen, Norra Djurgården samt Järva.
- Rapport om Stockholms stads kartbidrag skickas in i påskveckan

Ungdom och U23

- Rekrytering av ungdomar till utvecklingsläger pågår
- Ny poängberäkning för U-serien (tidsdifferens till segraren påverkar ej)
- Lathund för att aktivera Eventor-anmälan utan tidtagning utlagd (för U- och Ö-klasser)

Utbildning

- Film om ”ny på tävling” pågår tillsammans med SOFT
- Utbildning i kartritning av skolgårdar planeras i sep
- IUT-utbildning planeras i aug-sep

Kansliet

- Arbete med nyhetsmejl (getanewsletter) pågår
- Träff genomförd med RF Sisu för att informera idrottskonsulenter om vad de bör informera klubbarna om (LOK-stöd, utbildningsrapportering; kommun-kontakt om mark), 4 april
- Merja sjukskriven sedan 24 mars – ekonomi-administration sköts av Cecilia och Palle
- SOFT-möte med förbundsstyrelsen och kansli genomfört 2 april